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Zápis z jednání 25. valné hromady Českého florbalu 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Místo a čas konání: Brno, Univerzitní areál Kampus, 4. 6. 2023, 10:00 

 

1) Zahájení, schválení jednacího řádu, schválení programu, volba pracovního předsednictva 

a volba mandátové komise  

V úvodu vystoupil generální sekretář Českého florbalu Tomáš Frank a přivítal všechny delegáty a 

hosty 25. valné hromady. Následně všem v krátkosti přiblížil organizaci celé valné hromady včetně 

hrubého časového harmonogramu. 

Delegáti VH schválili jednací řád valné hromady dle předloženého návrhu. Delegáti VH schválili 

program valné hromady dle předloženého návrhu. Delegáti schválili návrh, aby pracovní 

představenstvo pracovalo ve složení: Daniel Novák, Martin Musil, Jan Kovář, Václav Culka, Lukáš 

Dolejš, Petr Galasovský, Tomáš Pacák, Jiří Dufek, Petr Musil a Tomáš Frank. 

Delegáti hlasovali o složení mandátové komise. Za členy byli navrženi Milan Bejček, Martin Bocian a 

Jiří Kroupa. Delegáti schválili navržené složení mandátové komise. 

Následně byla během jednání schválena zpráva mandátové komise, kdy ze 79 možných delegátů bylo 

přítomných 58 delegátů, což představuje účast 73 % oprávněných delegátů. Díky tomu je 25. valná 

hromada Českého florbalu usnášeníschopná a je oprávněna přijímat platná usnesení. Pro přijetí 

platného usnesení je třeba souhlasu nadpoloviční většiny přítomných delegátů. Nadpoloviční většina 

z přítomných delegátů je tedy 30 delegátů.  

 

 

2) Zpráva o činnosti Českého florbalu za období od 24. VH a současném stavu florbalu 

Prezident Českého florbalu Daniel Novák přednesl zprávu o činnosti Českého florbalu a stavu rozvoje 

českého florbalu a vyzdvihl nejdůležitější události ze sezony 2022/2023. 

 

Bigboard Superfinále v O2 areně – nový partner Bigboard na 3 roky, další noví partneři, vysoká 

sportovní úroveň, mediální i společenský zásah, rekordní návštěvnosti (utkání žen – 10 122 diváků, 

utkání mužů – 12 538 diváků) 

 

Nová podoba PP3 – podpora sportovního růstu, ale součinnosti při budování pozice florbalu v Česku 

 

Jednotné povrchy v Livesport Superlize mužů – položeny na většině utkání; vyšší komfort pro hráče, 

ale i diváky v hale a u obrazovek 

 

Úspěšná reprezentace – premiérová medaile mužů na Světových hrách, premiérové finále na MS 

juniorek, po 18 letech muži ve finále MS, mediální zásah MS mužů, muži na 3. místě v anketě 

Sportovec roku 

 

Sportovní diplomacie – mezinárodní projekt Fit For Future, jehož cílem je zlepšit fungování 

florbalových svazů v zemích druhého a třetího sledu, kultivace mezinárodní scény, větší vyrovnanost 

mezi jednotlivými státy; regionální valné hromady (formalismus a etika), získání pořadatelství MS žen 

2025 (Brno, Ostrava) 
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Nový start – sezóna bez Covid opatření (po 3 letech, přetrvávající negativní ekonomické dopady); 

nový rekord v počtu přihlášených družstev (rekordy v kategoriích dorostenci, žákyně a přípravka), 

drobný pokles počtu družstev v kategorii žen a juniorek, vybudována silná komunita 

 

Ekonomika – ceny energií a inflace; NSA (složitý rok 2022, změny v roce 2023); vyjednávání s NSA – 

prioritizace sportů, která se v budoucnu promítne do financování sportu; dlouhodobá snaha o udržení 

podpory oddílům (zejména Komplexní programu podpory, ale i soutěžní projekty apod.)  

 

Pozice florbalu – klíčové téma roku 2023; neustálý rozvoj našeho sportu; dopady na financování 

(NSA, kraje, města, oddíly); cesta do budoucna – oddíly – spolupráce – ambice – hodnoty = „táhneme 

za jeden provaz“ 

 

Předsedové jednotlivých komisí ČF představili své fungování a nastínili témata, kterými se komise 

zabývaly v posledním období a případně se budou zabývat v tom následujícím.    

 

Komise infrastruktury 

Předseda: Jan Kovář, členové: Štěpán Vacík. Aktuální témata: Projekt 5 sportů (florbal, futsal, házená, 

volejbal a basketbal, dlouhodobá a systematická podpora výstavby sportovní infrastruktury ze strany 

NSA), Projekty na podporu infrastruktury (mantinely, venkovní povrchy, investiční podpora oddílů), 

Monitoring situace ve výstavbě florbalové infrastruktury. Témata pro sezonu 2023/2024: pokračování 

projektu 5 sportů, analýza stavu a vývoje florbalové infrastruktury, inspirace v zahraničí. 

 

Komise regionů a rozvoje oddílů 

Předseda: Petr Musil, členové: Karel Myšák, Martin Bocian, Vladimír Černín, Jiří Bořecký. Od jednání 

VH 2022 proběhlo 10x jednání KRO (účast členů na jednáních 88 %). Činnost KRO: příprava, 

administrace a hodnocení programů podpory pro sezónu 2022/2023 (PP č.1 – Vznik nových oddílů, 

PP č.2 – Podpora rozvíjejících se oddílů, PP č.3 – Komplexní rozvoj oddílů; příprava a administrace 

programů podpory pro sezónu 2023/2024 (PP č.1 – Vznik nových oddílů, PP č.2 – Podpora 

rozvíjejících se oddílů, PP č.3 – Komplexní rozvoj oddílů – upgrade programu (nové nastavení). 

Příprava a zavedení zralostních modelů florbalových regionů – efektivní nástroj pro stanovení 

ambiciózních, reálných a potřebných cílů; exaktní hodnocení jednotlivých oblastí rozvoje regionu; 

zaměření na slabé stránky regionu, smysluplný rozvoj regionů; příprava a organizace pracovního 

setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF (Pardubice - náhradní termín 27.1.23, 

Brno – 2.6.23); rozvojové plány jednotlivých regionů (druhá edice Ročních plánů rozvoje regionu, 

metodika hodnocení ambicióznosti a smysluplnosti cílů); rozvojový plán ČF 2021 – 2031 (pravidelné 

hodnocení a práce na naplňování jednotlivých cílů, zakomponování jednotlivých cílů do cílových 

metrik v rámci zralostních modelů regionů); příprava a první vyhodnocení posunu ve charakteristikách 

dle zralostních modelů florbalových regionů (efektivní nástroj pro stanovení ambiciózních, reálných a 

potřebných cílů, exaktní hodnocení jednotlivých oblastí rozvoje regionu, zaměření na slabé stránky 

regionu a smysluplný rozvoj regionů, první nastavení cílů v Rozvojových plánech regionů dle 

zralostních modelů florbalových regionů). 

 

Komise rovných příležitostí 

Předseda: Martin Musil, členové: Barbora Čížková, Leona Lahoda, Tamara Hašová, Štěpán Weber. 

Vnímání ženského florbalu: řeší ho všechny CE orgány ČF a regionální VV a odborné komise 

v regionech, příležitost pro florbal a oddíly, společenská norma, rozšíření členské základny o 
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plnohodnotnou složku. 3 základní pilíře: a) Kvantitativní růst ženské složky, nábory (zaměření na 

vzdělávání oddílů v oblasti náborů, u kterých je akcentována důležitost odlišnosti pohlaví a nábory 

řešit specificky a plně využívat potenciál florbalu; zasíťování soutěží v ženských kategoriích a vzniku 

nových ženských družstev; udržení stávajících hráček v soutěžích ČF na všech úrovních); b) 

Propagace elitního ženského sportu (zaměření na divácký zájem o Extraligu, na propagaci samotné 

soutěže, oddílů či konkrétních hráček Extraligy s přesahem do jednotlivých regionů); c) Zapojení žen 

do řídicích funkcí ve florbale. Aktuální témata: Kodex rovných příležitostí (komunikační prostředek ČF 

pro sjednocení norem v oblasti rovných příležitostí v oddílech); Nábory (cíl – navyšování členské 

základny; Extraliga žen (propagace ženského elitního sportu společně s reprezentací). Témata pro 

sezónu 2023/2024: Program podpory č. 2B – Podpora rozvoje ženského florbalu; ženy v ČF – akční 

plán; MS žen 2025 – aktivní podílení na přípravě akce; náborová kampaň. 

 

Komise elitního florbalu a medializace 

Předseda: Tomáš Pacák, členové: Anna Bakošová, Michal Bauer, Vít Drašar, Zdeněk Jirák, Pavel 

Palata. Činnost v sezóně 2022/2023: aktuální témata: soutěžní projekty a jejich nastavení (povrchy 

v Livesport Superlize, konec speciální podpory marketingu a komunikace; úpravy u 1. ligy mužů – díky 

fungování licencí změna u projektových utkání; diskuze o sjednocení podoby utkání v Extralize žen); 

platforma pro přenosy elitních soutěží a jejich kvalita – komentáře; nastavení Superfinále (zrušení 

povinného odběru vstupenek, diskuze o zapojení finále 1. ligy mužů). Témata na sezónu 2023/2024: 

finalizace koncepce, soutěžní projekty, fungování pohárové soutěže včetně případného Superpoháru.   

 

Komise soutěží 

Předseda: Jiří Dufek, členové: Jiří Gurkovský, Jaroslav Šedivý, Michal Vojáček. Činnost v sezóně 

2022/2023: soutěže (ligové – 256 družstev – 3703 utkání, 29 TV utkání, pohárové -155 oddílů – 381 

utkání, 2 TV utkání), zvládnutí dopadů změny pravidel, změna podávání soutěžních žádostí – 

začlenění do FISu, systém video kontroly v Livesport Superlize, většina utkání Livesport Superligy na 

jednotném povrchu. Témata pro další sezonu: 1. liga dorostenců (systém soutěže), 1. liga mužů 

(vrchol jako součást Superfinále), termínová listina (dopady změn mezinárodního kalendáře), růst 

členské základny ženské části florbalu. 

 

Komise rozhodčích a delegátů 

Předseda: Petr Galasovský, členové: Kristýna Šedová, Jaroslav Bednařík, Radek Hora, Jiří Šimíček.  

Činnost v sezóně 2022/2023 – aktuální témata: koncepce oblasti rozhodčích a delegátů, program 

talentovaných rozhodčích – zaváděcí ročník, aplikace nových pravidel edice 2022, spolupráce s IFF 

na sjednocování aplikace pravidel, zvyšování prestiže rozhodčích, spuštěno vzdělávání licence B, 

vzdělávání rozhodčích v práci s video kontrolou. Témata pro sezónu 2023/2024: program 

talentovaných rozhodčích (plnohodnotný běh programu), obnova mezinárodních výměn rozhodčích, 

sjednocení pohledu na hru – reprezentace, trenéři a rozhodčí, rozhodčí ženy – příprava speciálního 

programu, vzdělávání delegátů. 

 

Komise vzdělávání a mládeže 

Předseda: Lukáš Dolejš, členové: Bedřich Chromek, Petr Neumaier, Jiří Diblík, Lukáš Grundler, Petr 

Jindra, Tomáš Faltejsek. Činnost v sezóně 2022/2023: školské soutěže (ČEPS cup – 1040 

přihlášených týmů, 790 zapojených škol; Subterra Cup – 751 přihlášených týmů, 546 zapojených 

škol); KTM (2. kompletní ročník systému práce s talenty – proběhlo 24 kempů, zúčastnilo se na 400 

hráčů a 160 hráček, zapojilo se 36 kmenových trenérů a trenérek KTM, zapojilo se 96 externích 

trenérek a trenérů z oddílů v okolí, navštívilo se 19 různých lokalit); vzdělávání (implementace České 
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cesty – rozšiřování metodických materiálů, stáže do elitních českých oddílů – Basketbal Nymburk, 

Fotbalová škola Třebíč); projekt Next Generation trenér (v součinnosti s CZ.Basketbal). Budoucnost: 

vzdělávání: vzdělávání ve spolupráci s MU Brno (sportovní manažer, trenér); mládež: spolupráce na 

komplexním řešení práce s dívčími kategoriemi. 

 

 

 

Komise reprezentace 

Předseda: Václav Culka, členové: Monika Adamová, Jan Barák, Štěpán Slaný. Výsledky v sezoně 

2022/2023: Světové Hry, Birmingham (3. místo), MS juniorek, Katowice (2. místo), MS mužů, Curych 

(2. místo), MS juniorů, Fredrikshaven (4. místo). Změna struktury repre celků: elitní reprezentace (A-

tým ženy, U23 ženy – od 06/2024, A-tým muži, U23 muži – od 06/2023); talentovaná mládež (U19 

dívky, U15 – U17 dívky, U19 chlapci, U14 – U17 chlapci). Cíle změny: zajištění systémového 

přechodu mládežnických reprezentantů na úroveň elitního mezinárodního florbalu; zvýšení kvality a 

připravenosti hráčů přicházejících do seniorské mužské a ženské reprezentace. V letošním roce 

proběhne MS žen v Singapuru – organizačně a finančně náročné. 

 

 

3) Zpráva revizní komise 

Předseda ORK Tomáš Kafka přečetl zprávu ORK. ORK pracovala ve složení Tomáš Kafka 

(předseda), Adam Wollný a Petr Zvěřina (členové). ORK rozhoduje jako orgán II. Instance o 

odvoláních proti rozhodnutím jednotlivých odborných komisí či proti rozhodnutím matriční komise. 

ORK provádí kontrolu hospodaření orgánů a oblastních orgánů ČF.  

Od července 2022 do května 2023 rozhodla ORK ve věci 15 odvolání následovně: třem odvoláním 

bylo vyhověno (Tomáš Arazim, Petr Kárník, FBŠ Jihlava), pěti odvoláním bylo částečně vyhověno 

(FBK Jičín, Aleš Možnár, Pavel Vrbík, Pavel Brovják, 1.AC Uherský Brod) a sedmi odvoláním nebylo 

vyhověno (1.FK Ostrava JIH, Kamil Zvonek, Florbal Jirkov, Dominika Buczek, FBC Česká Lípa, FBC 

Příbram, DDM Nová Generace). K vybraným rozhodnutím a podnětům byl podán doplňující komentář. 

 

Tomáš Kafka okomentoval revizní činnost ORK zaměřenou na hospodaření roku 2022. Ve zprávě se 

soustředil na hospodaření ČF i ČF s.r.o. za rok 2022. Vyzdvihnuto i přes nárůst inflace snížení 

nákladů spolku na nákupy a služby a pouze mírný nárůst osobních nákladů. ORK doporučuje VV 

prověřit nastavení systému smluvních vztahů a spolupráce mezi ČF a ČF s.r.o. mimo jiné i s ohledem 

na daňové hledisko. ORK zároveň vyzývá k dalším úsporným opatřením a postupnému snižování ztrát 

spolku a s.r.o. jako celku. T. Kafka okomentoval také nárůst nákladů na úseku reprezentace v 

posledních letech, uhrazení veškerých pohledávek společnosti Max Priority vůči ČF a kontrolu 

potenciálních střetů zájmů mezi dodavateli ČF a ČF s.r.o. a členky VV a managementu ČF (vedení 

svazu přijalo v posledním období opatření, které střety zájmů řeší). T. Kafka rovněž informoval o 

hodnocení souladu krajských VH Královehradeckého a Pardubického kraje se Stanovami.  Dle jeho 

názoru je k diskusi svolání krajské VH Královehradeckého kraje, Tomáš Kafka přislíbil vydání 

podrobnějšího stanoviska ORK. 

 

4) Zpráva o hospodaření za rok 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023 

Daniel Novák přednesl zprávu o hospodaření. Valná hromada v roce 2022 schvalovala rozpočet 

v situaci, kdy nebylo přesně známo, jak bude přistoupeno k rozdělení státní podpory včetně její výše 

pro ČF. Prioritou při sestavení rozpočtu zůstala snaha udržet programy podpory a naplňovat 

dlouhodobé strategie podpory oddílů z těchto programů tak, aby bylo možné plnohodnotně využít 
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jejich pozitivní dopady do florbalového hnutí. Nicméně ho také schvalovala v situaci, kdy bylo zřejmé, 

že státní podpora bude nižší než v předchozích letech, a nebylo jisté, jakým způsobem umírněná, ale 

stále přetrvávající pandemie covid-19, bude ovlivňovat fungování oddílů, soutěží a sportu jako 

takového. Tím byl poznamenám i předkládaný rozpočet. Celkový rozpočet byl sestavován tak, aby 

odrážel skutečné očekávání dopadů snížení státní podpory a ustupující pandemie covid-19. Začátkem 

roku došlo k nečekanému růstu tempa inflace a skokovému zdražení pohonných hmot a energií 

v důsledku války na Ukrajině. Na to bylo potřeba reagovat v dubnové aktualizaci rozpočtů. V průběhu 

roku byla rostoucí míra inflace a výrazné zdražení energií a potažmo nájemních služeb často 

diskutováno s ohledem na budoucí vývoj a dopady do rozpočtů jak ČF, tak také jednotlivých oddílů. 

V důsledku toho bylo přistoupeno k vytvoření střednědobé finanční strategie, jejímž hlavním cílem je 

do roku 2025 dospět k vyrovnanému výsledku hospodaření pomocí série opatření jak na nákladové, 

tak výnosové stránce. VV bylo odsouhlaseno, že je třeba mít na zřeteli zejména co nejvyšší efektivitu 

vynakládaných výdajů a je nutné posílit výnosovou stranu o vlastní příjmy, aby byla snížena míra 

závislosti na státní podpoře, jejíž vývoj je těžko odhadnutelný. V souvislosti s tím bylo také 

odsouhlaseno zastropování nákladů některých středisek a snaha pokrýt vysokou míru inflace pomocí 

úspor nákladů, ale prozatím nikoliv tak, aby byl zastaven či výrazně ovlivněn plánovaný rozvoj. Na 

výnosové straně bylo schváleno navýšení individuálních hráčských licencí, poplatku za soupisku a 

startovného. Současně byl pro budoucí roky schválen každoroční systém valorizace těchto poplatků o 

inflaci. Na straně výnosů došlo oproti plánu ještě k navýšení o cca 7 milionů Kč. Hlavními zdroji 

vyšších výnosů byly úroky a tržby za reklamní služby, které byly vyšší, než se očekávalo. Výše 

uvedené skutečnosti jsou hlavní příčinou nižšího schodku ve výši 3,836 mil. Kč, oproti 

rozpočtovanému schodku ve výši 10,343 mil. Kč. Výsledné čerpání provozních rozpočtů za rok 2022 

prokazuje, že se dlouhodobě daří systematickou prací při přípravě rozpočtu a důslednou kontrolou při 

následném hlídání čerpání jednotlivými pověřenými pracovníky mít financování ČF pod kontrolou i 

v této finančně nestabilní době. Ke všem těmto kontrolním a optimalizačním činnostem v posledních 

letech napomáhá softwarové řešení účetně-finančního systému. Jednotlivé regiony svůj rozpočet 

koncipují v důsledku okolností, které odráží jejich vlastní stav. I regionální rozpočty byly v dubnu 

aktualizovány a pro rok 2022 byly všechny až na jeden plánovány jako deficitní, což vzhledem 

k rezervám vytvořeným během předchozích let nepředstavovalo u žádného z regionů problém. 

Rozpočet na rok 2023 byl připravován dle stejných zásad jako v předchozích letech. Při sestavování 

prvních rozpočtů na rok 2023 ještě nebyl znám vývoj v oblasti dotací pro tento rok. Vzhledem k 

dlouholetým zkušenostem a snaze využít veškerá dostupná finanční data, bylo rozhodnuto, že státní 

podpora bude rozpočtována v o něco nižší výši, jakou ČF získal v roce 2022. Nicméně už u tohoto 

prvního návrhu rozpočtů na rok 2023 bylo počítáno s nutností hledat úspory, protože míra inflace 

zůstává trvale vysoká. Po aktualizaci provozních rozpočtů je celkový očekávaný schodek o 1,5 mil. Kč 

nižší a jeho očekávaná výše pro rok 2023 je 9,7 mil. Kč. 

 

 

5) Programy podpory na rok 2023 

Byly představeny jednotlivé programy podpory: 

• Program podpory č. 1 - Vznik nových oddílů – určen výhradně regionálním složkám 

k podpoře dalšího regionálního rozvoje, na realizaci speciálních regionálních projektů; 

zaměřen na zaplňování bílých míst s důrazem na meziregionální spolupráci a vznik nového 

oddílu; výrazný zájem ze strany regionů – 12 projektů (v průběhu letošní sezony vznikly oddíly 

v Lysé nad Labem, Čáslavi, Sušici, Vyškově, Nýřanech, Měříně; regionální projekty jsou 

součástí Ročních plánů rozvoje regionů 
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• Program podpory č. 2A   - Podpora rozvíjejících se oddílů – cílený rozvoj oddílů mimo 

Komplexní program podpory, které mají zájem aktivně pracovat na svém rozvoji. 2 hlavní 

části: regionální rozvojové projekty, vzdělávací akce a semináře. Regionální projekty jsou 

součástí plánů rozvoje regionu. Velký zájem a aktivní role regionů – znalost potřeby oddílů – 

rozvojové projekty šité na míru oddílům přímo regionálními složkami (nábory, cestovné, 

podpora úvazkového pracovníka atd.). pro sezonu 23/24 došlo k navýšení finanční alokace o 

150 000 Kč na celkových 450 000 kč. 

• Program podpory č. 3 - Komplexní program – do projektu zapojeno v sezoně 2022/2023 

celkem 94 oddílů (červená skupina 12 oddílů, oranžová 12 oddílů, modrá 49 oddílů, zelená 21 

oddílů). Společné setkání oddílů na podzim loňského roku v novém formátu s přizvanými 

odborníky na probíraná témata s velmi pozitivní zpětnou vazbou od účastníků. V průběhu 

sezony pokračování ve formách spolupráce, vzdělávání a sdílení know-how (semináře 

vzdělávání, stáže do oddílů, společné setkání, individuální práce s oddíly). Příprava nového 

formátu PP3 – Komplexní rozvoj oddílů a florbalu: cíl – budování pozice florbalu v ČR ve 

spolupráci a za pomocí oddílů – 4 pilíře: velikost – spolupráce – popularita – vizibilita (2 formy 

– organizace a sport; proporční krajské kvóty, nové formy vzdělávání, mikrostránka rozvoje na 

webu ČF). Do sezony 23/24 schváleno 71 oddílů. 

• Program podpory č. 2B - Podpora rozvoje ženského florbalu – nově připravený program 

podpory od sezóny 2023/2024; celková alokace 300 000 Kč; nástroj pro regiony – rozvojové 

projekty připravené na míru dle potřeb a priorit jednotlivých regionů. Cílem programu je 

akcentace cílů v Rozvojovém plánu ČF zaměřených na rozvoj ženského florbalu v celé jeho 

šíři. Regionální projekty jsou součástí Ročních plánů rozvoje regionu. 

• Program podpory č. 5 - Podpora vzdělávání trenérů – podpora určena na 2 oblasti 

s celkovou alokací 150 000 Kč (nadstandardní semináře – realizováno bylo 7 speciálních akcí: 

MS mužů, MS juniorek, roundtables NG apod., zúčastnilo se celkem 161 trenérů; stáže 

v českých a zahraničních klubech – realizovány 2 stáže: BK Nymburk, FK Třebíč, zúčastnilo 

se 10 trenérů). V následující sezoně budou nadstandardní semináře i stáže pokračovat. 

Aktuálně podaná žádost o podporu EU na možnost realizace stáží v zahraničí. 

 

Soutěžní projekty: 

• Livesport Superliga, Extraliga žen, 1. liga mužů a 1. liga žen – projekt užší spolupráce mezi 

ČF a týmy v elitních soutěžích. Motivace oddílů v elitních soutěžích k práci s fanoušky; 

platformy pro společná setkání oddílů s výměnou zkušeností; podpora pokládání povrchů nad 

rámec povinnosti v LSL; TOP utkání v Extralize žen – možnost získání podpory na 

nadstandardní utkání a jeho komunikaci; projektová utkání 1. ligy mužů – nadále edukace a 

motivace pro přípravu na nároky, není již přímo spojeno s účastí v play-off; 1.liga žen – 

pokračování nastavení projektových utkání s cílem přípravy oddílů na nároky pořádání utkání 

Extraligy žen; speciální projekt podpory marketingu a komunikace v LSL ukončen, přesun 

části prostředků a práce s oddíly do PP3. 

 

 

6) Mistrovství světa žen 2025 

Petr Chvojka informoval o MS žen, které se uskuteční 6. – 14.12.2025 v Brně a Ostravě (termín není 

v současné době finální – v tomto termínu se konají Asijské hry, řeší se případný posun MS žen nebo 

Asijských her o cca týden). Haly: SH Starez Vodova, Vítkovická aréna. Cíl: vyprodat finálový víkend a 

vytvořit nový divácký rekord na ženském MS. S mistrovstvím se chceme ucházet o místo mezi třemi 
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nejdůležitějšími sportovními akcemi roku 2025 v České republice. Rozpočet: kombinace veřejných 

zdrojů, prodeje vstupenek a marketingových příjmů zajistit vyrovnaný rozpočet. Přesah akce: inkluze, 

rovné příležitosti, udržitelnost; skrze doprovodný program šampionátu bychom rádi posílili ženskou 

florbalovou základnu, rovné příležitosti a florbal jako takový. Zapojení co nejvyššího počtu oddílů do 

celkové přípravy a propagace.  

 

 

7) Aktualizace stanov ČF 

Na základě podnětů z Národní sportovní agentury (NSA) a vnitřní práce Sekretariátu byla navržena 

změna Stanov spolku Český florbal. Navržené úpravy:  

• Upřesnění postupů při žádosti o vystoupení oddílů – dle současných Stanov bylo vystoupení 

účinné doručením výkonnému výboru; dle současného návrhu vystoupení účinné okamžikem 

potvrzení příslušným orgánem ČF 

• Upřesnění vymezení, proti kterým rozhodnutím se lze odvolat – aktuálně nebyla např. 

zakotvena možnost odvolávat se proti rozhodnutím AK, přestože se tak v praxi dělo; zároveň 

odstraněna textace „matriční komise“, neboť žádná taková komise v rámci ČF nepůsobí 

• Změna dovolacího orgánu vůči rozhodnutím ORK – zrušení Rozhodčí komise ČOV a 

částečné nahrazení za Národní rozhodčí soud při NSA (doping, disciplinární delikty). K této 

úpravě byl ČF vyzván přímo NSA. 

• Formální úpravy (jasné ustanovení, změny spojené se samotnými úpravami) 

Všechny výše uvedené navrhované změny byly podrobeny přezkumu z hlediska souladu s obecně 

platnými právními předpisy, zejména pak s úpravou z.č. 89/2012 Sb., občanský zákoník, a byly 

shledány jako kompatibilní s českým právním řádem. 

Pro schválení navržené úpravy stanov bylo třeba souhlasu dvou třetin přítomných delegátů. Dvě 

třetiny přítomných delegátů bylo 39 delegátů. Delegáti následně schválili navrženou úpravu Stanov ČF 

(58 pro, 0 proti, 0 se zdrželo). 

 

 

8) Rozvojový plán a priority dalšího vývoje českého florbalu 

Daniel Novák krátce představil plnění cílů rozvojového plánu českého florbalu. Podrobné plnění RP je 

součástí podkladů pro jednání 25. valné hromady ČF.  

 

 

9) Diskuse k předloženým zprávám 

V diskuzi byla projednávána tato témata: 

 

-  RVH regionu HKaPA – P. Musil informoval o průběhu RVH, které se spolu s T. Frankem účastnil. 

Po jednání vznik pracovní skupiny v rámci ČF a prověřovány veškeré podněty od oddílů regionu, dále 

diskutováno na jednání VV ČF. Dvě roviny – formální, zda vše proběhlo v souladu se Stanovami ČF a 

také etická, která není blíže formálně upravena. Dle šetření formálně proběhlo v souladu se stanovami 

ČF, etické problémy budou dále diskutovány. T. Kafka přišel hodinu před pátečním jednáním VV ČF s 

novou informací, kdy poukázal na rozpor i ve formální rovině, nicméně VV ČF se nestihl podnětem 

zabývat. VV ČF se bude situací dále zabývat a budou prošetřeny případné nové informace, vyplývající 

z dodané zprávy ORK. Téma bylo také součástí diskuse společného setkání prezidenta, VV, hejtmanů 

a členů regionálních VV, kde bylo podrobně diskutováno celé nastavení regionálních valných hromad 

včetně historických zkušeností s výběrem zúčastněných delegátů. V rámci toho vznesen dotaz, zda 
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jsou zástupci regionu HKaPA oprávněni na celostátní VH volit. Na základě právního rozboru 

potvrzeno, že jsou standardně oprávněni. 

 

- Zpráva Odvolací a revizní komise – V. Culka vysvětlil důvody navýšení rozpočtu úseku 

reprezentace  roce 2023 (systémová změna, které náklady jsou do sledování střediska reprezentace 

uváděny, reálný nárůst nákladů – vznik U23, zlepšování tréninkových podmínek, zvýšené náklady na 

ubytování a cestování); některé náklady také vyplývají ze závazků vůči IFF a ostatním federacím 

(dlouhodobé smlouvy ohledně EFT apod.) 

 

Všechny dotazy včetně doplňujících byly zodpovězeny. Delegáti následně odhlasovali ukončení 

diskuze.    

 

 

10) Schválení usnesení 

V tomto bodu proběhlo hlasování o jednotlivých usneseních (viz soubor schválených usnesení). 

  

 

11) Závěr 

Na závěr Daniel Novák poděkoval všem účastníkům 25. valné hromady za hladký průběh a s přáním 

úspěšné další sezóny oficiálně valnou hromadu ukončil. 

 

V Brně 4. června 2023 

 

 

 

 ……………………………….. 

        Prezident ČF  


